
Zápisnica č. 2/2011 
z  rokovania vedenia STU dňa 24. 1. 2011 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, Robert 

Redhammer, Ján Kalužný, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, 
Ľudovít Molnár (dekan FIIT STU) 

 
Neprítomný:  
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
2. Realizácia zákona o zverejnení zmlúv v CRZ a vytvorenie CRZ na STU (pror. Finka) 
3. Program pre mladých vedeckých pracovníkov STU 2010 - informácia (pror. Redhammer) 
4. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
2) Realizácia zákona o zverejnení zmlúv v CRZ a vytvorenie CRZ na STU (pror. Finka) 
3) Program pre mladých vedeckých pracovníkov STU 2010 (pror. Redhammer) 
4) Granty – súpis po skončení (pror. Redhammer) 
5) Deň učiteľov – divadelné predstavenie (pror. Petráš) 
6) Nájomné zmluvy (pror. Janíček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/21/2010 
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
K bodu 1 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: V prítomnosti dekana FIIT STU podrobne informoval o aktuálnom stave 

výstavby novej budovy FIIT STU. Zložitá je hlavne finančná situácia. 
V krátkom čase sa musíme rozhodnúť, či stavbu utlmíme alebo úplne 
zastavíme. 

Rektor Báleš: Pripomenul, že stále platí uznesenie vlády SR ešte z čias premiéra M. 
Dzurindu, kde boli prostriedky na túto stavbu vyčlenené. Je potrebné trvať 
na splnení tohto uznesenia. 

Pror. Finka: Diskutoval o to, aký objem finančných prostriedkov je potrebný na 
dokončenie hrubej stavby a jej kolaudáciu. 

Dekan FIIT 
STU Molnár: 

Na fakulte robia všetko pre to, aby sa aspoň hrubá stavby dokončila 
a skolaudovala. Požiadal vedenie STU, aby financovala vybavenie interiéru 
budovy. 

Kvestorka STU 
Žideková: 

Chybou bolo, že sme nechali urobiť na stavbe práce, ktoré neboli úplne 
finančne kryté. Podľa jej názoru je potrebné pripraviť a prepočítať dve 
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varianty: koľko stojí pokračovanie a koľko zastavenie stavby. Prorektor 
Finka doplnil tretiu variantu: nie zastavenie ale útlm stavby. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/2/2011 
Vedenie STU trvá na dodržaní finančného a časového plánu výstavby FIIT STU. Rektor STU 
ukladá dekanovi FIIT v spolupráci s prorektorom Janíčkom požiadať listom predsedníčku 
vlády SR o dofinancovanie tejto stavby v zmysle platného uznesenia vlády SR. Rektor STU 
súčasne žiada predstaviteľov FIIT STU, aby intenzívnejšie vstupovali do projektov ŠF EÚ. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/2/2011 
Rektor STU ukladá prorektorovi Janíčkovi vypracovať a prepočítať tri varianty riešenia tohto 
problému: stavba pokračuje, stavba sa zastaví a stavba je v útlme – pokračuje minimálnym 
tempom výstavby. 
 
Rektor STU Báleš: 
Po prerokovaní bodu č. 1 poďakoval všetkým členom vedenia STU za ich prácu počas celého 
funkčného obdobia. Oznámil, že 31.1.2011 končí funkčné obdobie rektorovi Bálešovi 
a prorektorom Janíčkovi, Petrášovi a Redhammerovi. Prorektori Kalužný a Finka sú vo 
funkcii ďalej. Ďalej oznámil, že vymenuje prorektora Kalužného za štatutárneho zástupcu 
STU a túto funkciu bude vykonávať do vymenovania novozvoleného rektora STU. 
 
Prorektor Kalužný: 
Uvedené poverenie prijal, ale požaduje, aby všetci doterajší členovia vedenia STU zostali 
pracovať na svojich úsekoch a ďalej ich riadili v tomto prechodnom období aj keď nie vo 
funkcii prorektorov. Všetci súhlasili s takýmto riešením. 
 
 
K bodu 2 Realizácia zákona o zverejnení zmlúv v CRZ a vytvorenie CRZ 

na STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: V nadväznosti na ustanovenie § 5a zákona č. 211/2000  Z. z. o slobodnom 

prístupe k informáciám a o zmene a doplnení niektorých zákonov v platnom 
znení predložil návrh príkazu rektora STU o zriadení Centrálneho registra 
zmlúv STU a uverejňovaní zmlúv, objednávok a faktúr na STU. Pracuje sa 
na vytvorení technických predpokladov na realizáciu tohto príkazu rektora 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Požiadal o vypracovanie realizačného projektu, koľko zamestnancov 
a financií si to vyžiada a kto bude mať právnu zodpovednosť. 

Pror. 
Redhammer: 

Treba rozlišovať rôzne druhy zmlúv podľa toho či si objednáva STU alebo 
iné organizácie si objednávajú u nás. ASFEU si vyhradilo, aby sme ešte 
nekonali. Zmluvy o projektoch bude povinná zverejňovať Agentúra. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/2/2011 
Vedenie STU súhlasí s príkazom rektora STU o zriadení Centrálneho registra zmlúv STU 
a uverejňovaní zmlúv, objednávok a faktúr na STU. 
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K bodu 3 Program pre mladých vedeckých pracovníkov STU 2010 - 
informácia (pror. Redhammer) 

  
Pror. 
Redhammer: 

Podal písomnú informáciu o výsledkoch realizácie Programu na podporu 
mladých výskumníkov STU 2010. Na fakultách STU bolo podaných celkom 
76 projektov. Projekty prešli fakultným hodnotením a následne bolo 
v komisii na hodnotenie projektov odporučených na financovanie a aj 
financovaných 50 projektov v celkovom objeme 46557,38 eur. Cieľom 
Programu pre mladých výskumných pracovníkov je naučiť sa písať projekty 
a komunikovať s financujúcim orgánom. Projekty mali u mladých kolegov 
veľký ohlas. V budúcnosti bude však treba predĺžiť dobu riešenia projektov 
a zvýšiť objem financií na riešenie jednotlivých projektov, ktorý bol doteraz 
na úrovni 1000 EUR. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/2/2011 
Vedenie STU berie na vedomie vyhodnotenie realizácie Programu na podporu mladých 
výskumníkov STU v roku 2010. Novému vedeniu STU odporúča pokračovať v tejto aktivite. 
 
 
K bodu 4  Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Predložil návrh zmluvy o voľnom združení siedmich vybraných univerzít v SR, ktoré 
nemá právnu subjektivitu za účelom spoločného postupu s cieľom zvýšiť kvalitu 
vzdelávania ako aj úroveň výskumnej činnosti nakoľko 34 vysokých škôl v SR je 
neúnosný počet. Jedná sa o inštitút SRK – občianske združenie. Komplexná akreditácia 
dopadla tak, že v SR už máme 18 vysokých škôl v kategórii univerzita 
 

Uznesenie V-STU č. 4/2/2011 
Vedenie STU schvaľuje účasť STU v inštitúte SRK – občianske združenie siedmich 
vybraných univerzít v SR. 
 
2) Rektor Báleš: 

− V súvislosti s blížiacim sa ukončením funkčného obdobia rektora a prorektorov STU 
rektor vyzval neuzatvárať žiadne zmluvy presahujúce funkčné obdobie. 

− Oficiálne poďakoval členom org. výboru a prorektorovi Petrášovi za organizáciu 
Plesu STU. Odporúča novému vedeniu STU pokračovať v tejto tradícii. 

 
 
Uznesenie V-STU č. 4/2/2011 
Vedenie STU súhlasí s tým, že v súvislosti s blížiacim sa ukončením funkčného obdobia 
rektora a prorektorov STU nebudú neuzatvárané žiadne zmluvy presahujúce funkčné obdobie. 
 
 
3) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie návrh nasledujúcich nájomných zmlúv: 
 

1) NZ s nájomcom UPn s. r. o. , Drotárska cesta 37, Bratislava. Prenájom priestorov na FCHPT v novej 
budove, kancelária P-103a a P 103b v celkovej výmere 36 m2. Doba nájmu od 25.1.2011 do 
31.12.2015. Účel nájmu administratívne využitie.  
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2) NZ s nájomcom MAXIS-MEDICAL s. r. o., Šalviova 54, 821 01 Bratislava. Prenájom priestorov na 

FCHPT, nová budova, miestnosti č. P-104a, S119 a S 121 o celkovej výmere 84 m2. Účel nájmu 
administratívny priestor a skladový. Doba nájmu od 25.1.2011 do 31.12.2015.  

 
3) NZ s BB Consensus s. r. o., Kollárovo nám. 9, Bratislava. Prenájom priestorov na FCHPT , stará 

budova, skladová miestnosť S28a a kancelárska miestnosť S-28 celkom o výmere 32 m2. Účel využitia 
kancelária a skladový priestor. Doba nájmu od 25.1.2011 do 31.12.2015.  

 
4) NZ S nájomcom TRIPRINT s. r. o., Pankúchová 5, Bratislava 5. Prenájom priestorov na FCHPT, nová 

budova, miestnosť P92, archív a P-95 prevádzková miestnosť, celkom o rozlohe 24 m2. Doba nájmu od 
25.1.2011 do 31.12.2015. Účel nájmu kopírovacie a kníhviazačské práce.  

 
5) NZ s nájomcom Konfuciov inštitút v Bratislave, n. o., Vazovova 5, Bratislava. Prenájom priestorov 

v objekte Vazovova – Mýtna, prenájom priestorov o výmere 151,77 m2, 2. nadzemné podlažie, 
kancelária, knižnica, učebne, sklad. Doba nájmu od 25.1.2011 do 31.12.2016. Účel nájmu: vzdelávacia 
činnosť zabezpečovaná v spolupráci prenajímateľa a nájomcu.  
 

Uznesenie V-STU č. 5/2/2011 
Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom nájomných zmlúv. 
 
Prorektor Janíček informoval, že odoslal stanovisko STU k metodike nápočtu dotácie na Radu 
vysokých škôl aj na MŠ SR. 
 
4) Prorektor Petráš: 

Divadelné predstavenie ku dňu učiteľov sa môže uskutočniť dňa 28.3.2011 v historickej 
budove SND. Súčasťou bude menovanie emeritných profesorov STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 6/2/2011 
Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom na realizáciu osláv dňa učiteľov na STU. 
 
5) Prorektor Petráš: 

− pripomenul, že do konca týždňa treba uzavrieť podklady pre Výročnú správu STU za 
rok 2010. 

− Oznámil, že 25.1.2011 zavíta na STU návšteva z prestížnej Moris univerzity 
v Pensylvánii v USA. 

 
6) Prorektor Finka: 

Predložil návrh na zriadenie novej serverovne, ktorá bude potrebná aj pre realizáciu 
Centrálneho registra zmlúv STU 

 
Uznesenie V-STU č. 7/2/2011 
Vedenie STU ponechá rozhodnutie v tejto veci na nové vedenie STU. 
 
7) Prorektor Janíček: 

Vysvetlil situáciu týkajúcu sa rekonštrukcie objektu STU v Banskej Štiavnici. Z dôvodu 
pripomienok pamiatkárov je potrebné doplniť projektovú dokumentáciu, ktorej cena 
bude 6700 EUR. Požiadal vedenie STU o súhlas so začiatkom prác na projektoch. 

 
Uznesenie V-STU č. 8/2/2011 
Vedenie STU schvaľuje doplnenie projektovej dokumentácie objektov 207 a 208 v Banskej 
Štiavnici vo výške 6700 EUR. 
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8) Prorektor Janíček: 
Informoval, že komisia podala návrh na zrušenie verejného obstarávania na letenky pre 
STU nakoľko všetci uchádzači nesplnili technické požiadavky. Navrhol rektorovi STU, 
aby zrušil toto verejné obstarávanie a budeme musieť vyhlásiť nové. 

 
9) Prorektor Redhammer: 

− Informoval, že doteraz nedostal žiadnu pripomienku k metodike rozpočtu od 
žiadneho prorektora za vedu z iných univerzít v Bratislave. 

− Komunikuje s ASFEU ohľadom podpisovania zmlúv týkajúcich sa projektov ŠF. 
 
10) Prorektor Kalužný: 

Do súťaže o najlepšieho vedca roka je potrebné dodať personálne návrhy do konca 
marca 2011. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


